

# 花開盛饌

春意盈門，大地共慶，帝京軒呈獻「花開盛饌」，讓您與親朋好友共享一場滋味春日饗宴。



## Supreme Spring Cuisine

Let's dive into the Chinese culinary world this spring. Di King Heen presents "Supreme Spring Cuisine" featuring an array of tempting delicacies that capture the lively flavors of the season. Let's enjoy a delightful culinary feast with your family and friends!



### 戈壁蔥油醬乳龍蝦銀絲煲 (壹隻)

Lobster Fillet, Rice Vermicelli, Mung Bean, Scallion Sauce, Sautéed in Casserole (Whole)

HK\$438

### 番石榴瑤柱響螺魚頭湯 (四位用)

Fish Head Soup, Conpoy, Sea Whelk, Guava, Double-boiled (4 persons)

HK\$398

### 桃仁鴛鴦筍木耳炒元貝

Scallop, Asparagus, Bamboo Shoot, Fungus, Peach Seed, Sautéed

HK\$338

### 大紅袍松鼠桂花魚 (壹條)

Mandarin Fish, Sweet and Sour Sauce, Deep-fried (Whole)

HK\$328

### 金不換羅宋極黑和牛尾

Wagyu Beef Oxtail, Assorted Vegetables, Thai Basil, Braised

HK\$298

### 黑杞子薏米紫薯泡花膠

Fish Maw, Black Wolfberry, Purple Sweet Potato, Poached

HK\$298

### 櫻花蝦雞頭米炒河蝦仁

River Shrimp, Gorgon Fruit, Dried Cherry Shrimp, Stir-fried

HK\$288

### 鮮牛肝菌紅棗焗農場雞 (半隻)

Chicken, Boletus, Red Date, Baked (Half)

HK\$288

### ❖ 姬松茸繡球菌菜心苗

Agaricus Blaze, Cauliflower Fungus, Choy Sum Seedlings, Poached

HK\$258

### 陳年花雕話梅扣乳鴿 (壹隻)

Pigeon, Dried Salted Plum, Yellow Wine, Stewed (Whole)

HK\$198

❖ Vegetarian 素食

供應期由2025年3月1日至6月30日(2025年5月9日至11日及6月13日至15日除外)·另收加一服務費·以上推廣不可與任何優惠或折扣同時使用·帝京酒店保留修改優惠條款及細則、更改或終止此優惠之權利，恕不另行通知·如有任何爭議，帝京酒店保留最終決定權

Menu is available from March 1 to June 30, 2025 (Except 9-11 May and 13-15 June 2025) · Subject to 10% service charge · This promotion cannot be used in conjunction with other discounts or offers · Royal Plaza Hotel reserves the right to amend the terms and conditions of the offer, change or delete the offer without prior notice · Should a dispute arise, Royal Plaza Hotel reserves the right to arbitrate the final decision